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کار سخت آلومینیوم اراک برای تمدید قرارداد با
 ۸ بازیکن

آلومینیــوم اراک در فصل 
گذشــته با قرارگرفتن در رده 
بندی  رده  جــدول  هشــتم 
مسابقات لیگ برتر به کار خود 
پایان داد. به گزارش ایســنا، 
تیم فوتبال آلومینیوم اراک در 
فصل گذشته با قرارگرفتن در 
رده هشــتم جدول رده بندی 
مسابقات لیگ برتر به کار خود پایان داد. چند روز قبل بود که تغییراتی در هیات 
مدیره این باشگاه صورت گرفت و نفراتی مثل محمد رجائیان، حمید محرابی و 
محمد خزایی از هیات مدیره این باشگاه جدا شدند. از سوی دیگر محمد رجاییان 
در این نشســت در ســمت مدیرعاملی این باشگاه ابقا شــد اما برکناری وی از 
هیات مدیره نشان می دهد که جای پای او در مدیریت این باشگاه چندان سفت 
نیست و ممکن اســت دوباره تغییراتی در راس مدیریت این باشگاه انجام شود. 
طبق پیگیری های صورت گرفته، باشگاه آلومینیوم اراک تا پایان فصل ۷۰ درصد 
مطالبات اعضای این تیم را پرداخت کرده و هنوز ۳۰ درصد دیگر از مطالبات کادر 
فنی و بازیکنان این تیم باقی مانده است و همین مساله باعث شده بازیکنان فصل 
گذشته این تیم قرارداد خود را با این باشگاه تمدید نکنند. قرارداد نفراتی چون 
حســین پورحمیدی - که بازیکن تراکتور محسوب می شود - وحید محمدزاده، 
میلاد فخرالدینی، محمود قائدرحمتی، ســید احسان حسینی، مهران موسوی، 
امیرمحمد هوشمند و اسماعیل شریفات به پایان رسیده و این باشگاه تا امروز با 

هیچکدام از این نفرات برای فصل آینده به توافق نرسیده است. 

تراکتور نزدیک تر از همیشه به آسیا
با توجه به شکست هوادار 
در مقابل پرسپولیس و اینکه 
هنــوز تیم فوتبال اســتقلال 
موفق بــه اخذ مجوز حرفه ای 
تراکتور یک قدم دیگر  نشده 
به لیگ قهرمانان آسیا نزدیک 

شد.
به گزارش ایرنا، تیم فوتبال 
تراکتــور در این فصل بعد از جدایی قربان بردیف با هدایت پاکو خمس عملکرد 
درخشــانی داشت و موفق شــد در پایان فصل یا ۵۲ امتیاز در رتبه چهارم قرار 

بگیرد.
با توجه به اینکه تیم های اســتقلال و پرسپولیس موفق شدند به فینال جام 
حذفــی راه پیدا کنند، حالا می توان گفت که با توجه به اینکه هنوز تیم فوتبال 
اســتقلال موفق به اخذ مجوز حرفه ای نشده، تیم فوتبال تراکتور به عنوان تیم 

چهارم راهی لیگ قهرمانان آسیا خواهد شد.
از آنجا که سهمیه لیگ قهرمانان آسیا برای کشورمان ۲+۲ است قهرمان های 
لیگ برتر و جام حذفی مستقیماً به رقابتهای آسیایی را پیدا می کنند. در حالت 
عادی قهرمانان لیگ برتر امســال و سال گذشته به صورت مستقیم راهی لیگ 
قهرمانان خواهند شد و قهرمانان جام حذفی امسال و سال گذشته راهی مرحله 

پلی آف لیگ قهرمانان می شوند.
تا به اینجا کار استقلال نتوانست مجوز حرفه ای را دریافت کند و تنها تیم های 
پرسپولیس، سپاهان اصفهان، تراکتور تبریز، نساجی مازندران و فولادخوزستان 
موفــق به اخذ مجوز حرفه ای شــده اند. در صورت حذف اســتقلال تیم فوتبال 
پرسپولیس به عنوان قهرمان لیگ برتر و نساجی مازندران نیز به عنوان قهرمان 

جام حذفی سال گذشته به صورت مستقیم راهی لیگ قهرمانان خواهند شد.
با توجه به شکســت هوادار در مقابل پرســپولیس و عدم راهیابی این تیم به 
فینال حالا تراکتور امیدوارتر از همیشــه برای کسب سهمیه آسیا است و با این 
شرایط تیم های سپاهان اصفهان و تراکتور تبریز راهی مرحله پلی آف می شوند. 
باشــگاه تراکتور که دو فصل پیش در لیگ قهرمانــان حاضر بود، حالا بعد از ۷ 
سال امکان میزبانی از رویداد بین المللی در لیگ قهرمانان آسیا را خواهد داشت.

جزئیاتی جدید از اردوی شاگردان قلعه نویی
اردوی جدیــد تیــم ملی 
فوتبال کشورمان از 14 خرداد 

آغاز خواهد شد.
به گزارش فارس، تیم ملی 
فوتبال کشــورمان قرار است 
۲1 خرداد با پرواز اختصاصی، 
برای حضور در تورنمنت کافا 

عازم قرقیزستان شود.
طبق برنامه کادرفنی، ملی پوشان از 14 خرداد مینی کمپی را در تهران آغاز 
خواهند کرد. در این مینی کمپ لژیونرهایی که بازی تیم هایشان به اتمام رسیده 
و البته استراحت مناسبی نیز داشته اند، شرکت خواهند کرد. هرچند این احتمال 
وجود دارد با توجه به برگزاری فینال جام حذفی بین استقلال و پرسپولیس در 
تاریخ 1۰ خرداد، امیر قلعه نویی برای ملی پوشان این ۲ تیم استراحت بیشتری در 
نظر بگیرد و حتی شاید آن ها در این مینی کمپ که تا 19 خرداد طول می کشد، 
شــرکت نکنند. فهرست ۲۳ نفره نهایی تیم ملی برای حضور در کافا به احتمال 

فراوان پس از پایان این مینی کمپ و در تاریخ ۲۰ خرداد اعلام شود. 
شــاگردان قلعه نویی پس از سفر به بیشــکک در روزهای ۲۳ و ۲6 خرداد به 
ترتیب به مصاف افغانستان می روند و قرقیزستان میروند. دیدارهای مرحله نیمه 

نهایی و فینال نیز در ازبکستان برگزار می شود.

فقط یک دربی جام حذفی به وقت های 
اضافه کشیده نشده!

اســتقلال و پرســپولیس 
تاکنون پنج بــار در جام های 
حذفی بــه مصــاف یکدیگر 
رفته اند که تنها یک مســابقه 
به وقت های اضافی کشــیده 

نشده است.
فــارس،  گــزارش  بــه 
پرســپولیس ۲۰ تیرماه سال 
۷۸ توانست استقلال را در فینال جام حذفی با نتیجه دو بر یک شکست بدهد. در 
آن بازی مهدی هاشمی نسب و افشین پیروانی برای پرسپولیس گل زدند و تک 
گل استقلال را سهراب بختیاری زاده به ثمر رساند. در آن دیدار سوکوموروخوف 

روسی سرمربی استقلال بود و علی پروین پرسپولیس را هدایت می کرد.
جالب اینکه سایر دیدارهای دو تیم مطرح پایتخت در جام حذفی به وقت های 

اضافه و ضربات پنالتی کشیده که البته بیشتر استقلال برنده بوده است.
استقلالی ها یک بار در وقت های اضافه سه بر صفر پرسپولیس بردند و دو بار 
هم در ضربات پنالتی این تیم را شکست دادند در حالی که پرسپولیس یک بار 
در ســال 6۷ با پنالتی استقلال را برد و یک بار هم که در همین بازی فینال دو 
بر یک در وقت های قانونی برنده شد. حالا باید دید این بار سرنوشت فینال جام 
حذفی به کجا کشیده می شــود؟ آیا استقلال می تواند انتقام فینال سال ۷۸ را 
بگیرد یا پرسپولیس پیروزی خود در آن فینال و در دور برگشت لیگ برتر امسال 

را تکرار می کند؟

باشگاه فولاد مجوز حرفه ای گرفت
آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
مجوز حرفه ای باشــگاه فولاد 
خوزســتان در فصل ۲۰۲4-

۲۰۲۳ را صادر کرد.
 دبیرکل فدراسیون فوتبال 
در نامه ای اعلام کرد که مجوز 
در  خوزستان  فولاد  باشــگاه 
از سوی  فصل ۲۰۲۳-۲۰۲4 
کنفدراسیون فوتبال آســیا تایید شده اســت. »احتراماً به استحضار می رساند 
مدارک باشگاه فولاد خوزستان برای اخذ مجوز باشگاهی در چرخه ۲۰۲۳-۲۰۲4 
 A مورد بررسی اعضا قرار گرفت و با توجه به عملکرد باشگاه در کلیه معیارهای
حائز شرایط دریافت مجوز AFC و ملی ایران )N1( تشخیص داده شده است.«

در حالی که فدراســیون بوکس از نداشتن اخبارکوتاه
رئیس در حال ضربه خوردن است، حتی زمان 
برگزاری انتخابات این رشته هم اعلام نمی شود.
به گزارش ایسنا، فدراســیون بوکس ایران 
همواره با حاشیه های بسیار زیادی رو به رو بوده 
و به دلیل پایان نیافتن آنها در دوره های زمانی 
مختلف، به نظر می رسد که رشته بوکس حالا 
حالاها باید در حســرت روزهای آرام و متعادل 
باشد. به عنوان مثال، در حالی که کمتر از 4 ماه 
به شروع بازی های آسیایی ۲۰۲۳ هانگژو زمان 
باقی است، فعلا خبری از انتخابات فدراسیون 
بوکس برای مشخص شدن رئیس جدید نیست 
تا این فدراسیون تکلیف خود را برای پیگیری 

برنامه هایش بداند.
روح الله حسینی هم 
حاشیه ها را کم نکرد

پس از پناهنده شــدن حســین ثوری بود 
که روح الله حســینی، به عنوان سرپرست این 
فدراســیون انتخاب شد تا شــاید جو و فضای 
نا آرام این رشته به دلیل پناهنده شدن ثوری 
را به آرامش برســاند، اما این انتخاب در عمل 
نتیجه برعکس داد. در یکی - دو سال گذشته 
بوکس ایران تقریبا روند رو به رشدی را پشت 
سر گذاشت و موفق شد نخستین مدال جهانی 

خود را به دســت آورد،  اما بــا روی کار آمدن 
حســینی و تغییرات ایجاد شــده توسط او در 
راس کادرفنی )برکناری ســرمربی تیم ملی(،  

بار دیگر تیم ملی دچار حواشــی شد و همین 
امر نیز دلیل کسب نتایج ضعیف ملی پوشان در 

مسابقات جهانی ۲۰۲۳ ازبکستان بود.

تاثیرات نبود رئیس فدراسیون
ضمن اینکه بحث مشــخص نبودن رئیس 
فدراســیون در ماه های اخیر نیز از اصلی ترین 

نقاط ضعفی است که باعث شده برنامه بوکس 
کشور مشخص نباشد. با وجود اینکه پیش بینی 
می شــد وزارت ورزش برای برگرداندن آرامش 
و حفظ روند صعودی بوکس هر چه ســریع تر 
انتخابات این رشــته را برگــزار کند، در کمال 

تعجب این اتفاق رخ نداد.
از ۷ آذر سال گذشــته تاکنون )نزدیک به 
6 ماه( فدراســیون بوکس با سرپرســت اداره 
می شود و همین امر باعث شده تا برنامه خاصی 
برای ارتقاء ســطح بوکس کشور وجود نداشته 
باشــد. مواردی همچون مشکلات شدید مالی،  
مشکل خانه بوکس در آزادی و تدارکات بسیار 
ضعیــف تیم ملی در این مدت رشــته بوکس 
را آزار داده که شــاید با مشخص بودن رئیس 

فدراسیون، این مشکلات بوجود نمی آمدند.
سوال اصلی از وزارت ورزش

سه نامزد )روح الله حسینی، محمد ستارپور 
و ناصــر طالبی( بــرای شــرکت در انتخابات 
فدراسیون بوکس تایید شده  بودند که سیامک 
صالحی هم به عنــوان چهارمین فرد وارد این 
رقابت شد. حال باید از وزارت ورزش به عنوان 
عالی ترین مقام ورزش کشور سوال کرد که چه 
زمانی تصمیم دارد بوکس ایران را از بلاتکلیفی 

خارج کند؟

دروازه بان ملی پوش پرســپولیس به حواشی ایجادشده 
پیش از دربی واکنش نشان داد.

به گزارش »ورزش سه«، پرسپولیس بعد از قهرمانی در  
لیگ برتر  اکنون یک جام دیگر پیش رو دارد و امیدوار است 
قهرمانی حذفی را نیز جشن بگیرد. یکی  از بازیکنان موثر 
پرسپولیس در مســیر قهرمانی لیگ برتر علیرضا بیرانوند 
بود که با اعتمادبنفسی جالب توجه، با ثبت 19 کلین شیت 
از حیث آمار فردی نیز موفق نشــان داده اســت. بازیکنی 
که با کلین شــیت در دربی قبلی، اکنــون آماده برای یک 

قهرمانی دیگر است.
بیرانوند درباره برتری مقابل تیم هوادار و صعود به فینال 
جام حذفی گفت: بازی فوق العاده ای داشتیم و خوشبختانه 

توانســتیم طبق انتظار هواداران به فینــال راه پیدا کنیم. 
هنوز چیزی تمام نشــده و باید در این بازی موفق شویم. 
فصل خوبی را علی رغم تمام مشکلات با قهرمانی به پایان 
رساندیم. ژن پرسپولیس قهرمانی است و باید این مسیر را 
ادامه دهیم. جــو فوق العاده ای در بین هواداران و خصوصا 
بازیکنــان وجــود دارد و انتظار داریم با حمایت پرشــور 
هواداران تا ثانیه آخــر در دیدار دربی، باز هم بتوانیم آنها 

را خوشحال کنیم.
گلر پرســپولیس درباره دستیابی به عنوان برترین گلر 
فصل با کسب نوزده کلین شــیت گفت: این عنوان فردی 
نیســت و تمامی بازیکنان در آن ســهم دارند. ما یک تیم 
بودیم و هر چه به دســت آوردیم در کنار هم و با همکاری 

هم بوده اســت. با این حال واقعا از این اتفاق خوشــحالم 
و از ننــکا و همچنین دیگر اعضــای کادرفنی و بازیکنان 
تشــکر می کنم که در آن سهیم هســتند و در این مسیر 
کمــک زیادی کردند. باید در جــام حذفی هم با تمرکز و 
انگیزه بالا کار را دنبال کنیم. حاشیه زیادی در طول فصل 
برای ما ســاختند اما از صمیم قلب باید بگویم که یکی از 
بهترین فصول ما از نظر تیمی بود. کنار هم علیه همه چیز 

جنگیدیم و خوشحالم پایان آن با قهرمانی همراه شد.
وی ادامــه داد: بــرای مــا مهم ترین چیز خوشــحالی 
هواداران و پیراهن پرسپولیس است. قهرمانی مبارک همه 

هواداران و از آن لذت ببرند.
بیرانوند درباره اینکه برخی تیم ها نســبت به قهرمانی 
این تیم موضع گرفته و حتــی تبریک نگفتند گفت: باید 
از تیم هوادار و اعضای آن تشــکر کنم. ما ۳۰ بازی انجام 
دادیم، ۳۰ بازی پرماجرا. باختیم و بردیم و خوب بودیم یا 
بعضی بازی ها طبق انتظار ظاهر نشدیم. یک ماراتن بزرگ 
بــرای ما بود و همه تیم ها در آن حاضــر بودند. با احترام 
باید بگویم برای ما مهم نیســت کــه بعضی تیم ها تبریک 
نگفتند.  خودمان می دانیم چقدر ســختی برای این عنوان 
پشت سر گذاشتیم. مشکلات داوری برای همه تیم ها بود 
و قرار نیست بیاییم الان بشماریم که چقدر به ضرر ما بوده 
و چقــدر به ضرر دیگر تیم ها. ایــن قهرمانی با تمام وجود 
به هواداران تبریک و مبارک آنها باشــد که حق شان بود. 
از خوشــحالی آنها خوشحالیم و سعی می کنیم فصل را به 

بهترین شکل برای آنها پایان دهیم.
وی ادامه داد: واقعا این اصلا خوب و حرفه ای نیســت 

که بخواهیم عملکرد تیم قهرمان را زیر سوال ببریم. هیچ 
قهرمانی ماندنی نیست و امکان دارد سال بعد تیم دیگری 
قهرمان شــود. قطعا ما بــه تیم موفــق و قهرمان احترام 
می گذاریــم و یاد بگیریم به این فرهنگ احترام به قهرمان 
احتــرام بگذاریــم. وی درباره ماجــرای داوری و اعتراض 
اســتقلال به این ماجرا گفت: دیگر واقعا ماجرا لوث شده 
است. در همین بازی دیدید که چه شد. اعتراض کردیم اما 
چه شد؟ دو پنالتی کاملا واضح علیه ما گرفته شد. صحبت 
از اوت و خطای وســط زمین نیست و دو پنالتی می تواند 
جریــان هر بــازی ای را عوض کند. چه بایــد می کردیم؟ 
توی ســر خودمان نمی زنیم و قرار نیست گریه کنیم. باید 
بجنگیــم. فقط داوری نبوده، هــزار اتفاق برای ما افتاد اما 
وقتی ژن تان با قهرمانی باشد با هر مشکلی می جنگید. ما 
به فینال رسیدیم، در شرایطی که دو پنالتی در نیمه نهایی 
اشتباهی علیه ما گرفته شد. در سمت مقابل چه شده؟ در 
شــرایط بدون گل، پنالتی نساجی دیده نشد. بیخیال این 
چیزها. دربی را بچسب و به امید یک بازی خوب و حضور 

پرشور هواداران و انشاالله قهرمانی.
بیرانوند درباره داوری بازی اینطور حرف هایش را پایان 
داد: ما می خواهیم بازی کنیم. خودمان را برای هر چیزی 
آماده کرده ایم. می جنگیم برای قهرمانی و تمام وجودمان 
را برای این پیراهن و هوادارانش می گذاریم و شکی نداریم 
که با روحیــه و انگیزه و تمرکزی که داریم موفق خواهیم 
شد. آقای ساپینتو هم ناراحت نباشد و اگر دوست دارد داور 
پرتغالی بیاورد و ما به خودمان شــک نداریم و می جنگیم 

برای خوشحالی هواداران.

داده های آماری حکایت از بهترین و موفق ترین عملکرد 
از ســوی بهروز عطایی نخستین و تنها سرمربی ایرانی تیم 

ملی ایران در مسابقات لیگ ملت های والیبال دارند.

به گزارش فارس، لیگ ملت های والیبال سال ۲۰۲۳ در 
گــروه مردان از 16 خردادماه آغاز می شــود و یکم مرداد با 

معرفی تیم های برتر به پایان خواهد رسید.

مرحله مقدماتی این مســابقات با حضور 16 تیم کانادا، 
آمریکا، آرژانتین، ایتالیا، کوبا، آلمــان، هلند، برزیل، ژاپن، 
فرانســه، چین، ایران، لهســتان، صربســتان، بلغارستان و 
اســلوونی پیگیری خواهد شد. والیبال ایران در سال ۲۰1۳ 
برای نخستین بار سهمیه حضور در لیگ جهانی را به دست 
آورد و از آن زمان تاکنــون در این رقابت ها و لیگ ملت ها 

حضور داشته است.
تیم ملی والیبال ایــران در مجموع 9 دوره حضور خود 
در لیگ جهانی و لیگ ملت ها با هدایت 6 سرمربی )خولیو 
ولاسکو، اســلوبودان کواچ، رائول لوزانو، ایگور کولاکوویچ، 
ولادیمیر آلکنو و بهروز عطایی( به مصاف تیم های قدرتمند 
والیبال جهان رفته است و داده های آماری حکایت از بهترین 
و موفق ترین عملکرد از ســوی تنها سرمربی ایرانی در این 
مســابقات را دارند. بهروز عطایی با معــدل بردهای 1.16 
بهترین عملکرد را داشته است و ایگور کولاکوویچ با معدل 
بردهای 1.۰۵ در جایگاه دوم قرار دارد. رائول لوزانو با معدل 

بردهای یک در جایگاه سوم این داده آماری است.

از مجموع 11۷ مسابقه تیم ملی والیبال ایران در 9 دوره 
لیگ جهانی و لیگ ملت ها، ایگور کولاکوویچ در 41 مسابقه 
)۲1 برد و ۲۰ باخت( هدایت تیم ایران را در ســه دوره این 
رقابت ها برعهده داشته است که نسبت به دیگر سرمربیان 
در رتبه نخست قرار دارد. اسلوبودان کواچ نیز با ۲۸ مسابقه 

)1۳ برد و 1۵ باخت( در رتبه دوم این داده آماری است.
بهــروز عطایی تنها ســرمربی ایرانی تیــم ملی والیبال 
کشــورمان در یک دوره این مسابقه هدایت ملی پوشان در 
1۳ بازی را برعهده داشــته اســت که با هفت برد و شش 
شکســت و معدل 1.16 بهترین و موفق ترین عملکرد را به 
خود اختصاص داده اســت. درصد بــرد عطایی نیز برابر با 
۵۳.۸4 هست که در بین شش سرمربی خارجی تیم ایران 
بالاترین درصد محسوب می شود. از نظر جایگاه نهایی تیم 
ایران در 9 دوره لیگ جهانی و لیگ ملت ها، اسلوبودان کواچ 
بهترین عملکرد را دارد و در سال ۲۰14 با تیم ملی والیبال 
ایران در رتبه چهارم مسابقات قرار گرفت. ایگور کولاکوویچ 

نیز در سال ۲۰19 در جایگاه پنجم مسابقات قرار گرفت.

بلاتکلیفی بوکس ایران ۶ ماهه شد

بیرانوند: اصلا آقای ساپینتو داور پرتغالی بیاورد

آمارهایی جذاب از 10 سال لیگ ملت های والیبال

سرپرست مدیرعاملی باشگاه استقلال گفت: قرار است 
این هفته وکیل ســاپینتو به ایران بیاید تا کارهای تمدید 

قرارداد نهایی شود.
حجت کریمی، سرپرســت مدیرعاملی باشگاه استقلال 
در گفت وگو با ایسنا درباره دربی فینال جام حذفی، اظهار 
کــرد: برای ما هیچ تفاوتی نداشــت چــه تیمی به فینال 
برسد. قطعا حضور پرســپولیس انگیزه بازیکنان استقلال 
را هم افزایش خواهد داد. با شــناختی که از ســرمربی و 
بازیکنــان تیم مان دارم، مطمئن هســتم بعــد از اتفاقات 
مربوط به دربی برگشت لیگ، همه آن ها برای رویارویی با 
پرسپولیس ثانیه شماری می کردند تا آن شکست را جبران 

کرده و دل هواداران را شاد کنند.
کریمی در رابطه با موضوع تقاضای حضور داور خارجی 
در دربــی فینال جــام حذفی تصریح کــرد: ما حاضریم 
همه هزینه های حضــور داور خارجی برای دربی فینال را 

پرداخت کنیم. 
بحــث یک جام و قهرمانی در میان اســت. بنابراین به 
خاطر همین موضوع است که ما در این قضیه اصرار داریم 
تا از یک داور خارجی در دربی فینال اســتفاده شود. البته 

خدای ناکرده نمی خواهیــم ارزش داوران ایرانی را پایین 
بیاوریم اما در ماه های اخیر تیم ما اسیر اشتباهات داوری 

بود.
وی درباره صحبت های یحیی گل محمدی که گفته اگر 
من رفتارهای سرمربی اســتقلال را می کردم مادام العمر 
محروم می شدم، خاطرنشــان کرد: عجیب است که افراد 
رفتارهای خودشــان کنار زمین را به این سرعت فراموش 

می کنند.
در همین لیگ امســال چند بار ســرمربی پرسپولیس 
به داوران نســبت به قضاوت شان اعتراض های شدیدی را 
انجام داده اســت. جالب است که به این سرعت رفتارهای 

خودشان را فراموش می کنند.
سرپرست مدیرعاملی اســتقلال درباره تمدید قرارداد 
ساپینتو، بیان کرد: جلســه ای را با ایشان برگزار کرده ایم 
و قرارداد به نتیجه رسیده و منتظر همراه اول هستیم که 
پول را به حساب باشگاه واریز کند تا هم مطالبات ایشان و 
هم بازیکنان را پرداخت کنیم. قرار است این هفته وکیل او 

به ایران بیاید تا کارهای تمدید قرارداد نهایی شود.
کریمــی درباره  بحث اسپانســری همــراه اول گفت: 

جلسه ای را با مسئولان این شرکت برگزار کردیم توافقاتی 
حاصل شد تا بخشی از مطالبات استقلال طی امروز و فردا 

پرداخت شود تا ما هم برای پرداخت مطالبات کادر فنی و 
بازیکنان تیم اقدام کنیم.

تمدید قرارداد ساپینتو به نتیجه رسیده است

با آغاز سال 14۰۲ صحبت های امیدوارکننده ای راجع به 
بازگشت زنان تماشــاگر به ورزشگاه های فوتبال انجام شده 
اســت با این حال همچنان ابهاماتی در رابطه با این موضوع 

وجود دارد.
به گزارش ایســنا، در سال های اخیر موضوع حضور زنان 
در ورزشــگاه ها با فراز و نشــیب های زیادی همراه بود. در 
ابتدای لیگ بیست و دوم بود که مجوز حضور محدود زنان 
تماشــاگر در بازی های خانگی استقلال و پرسپولیس صادر 
شد تا فضای جالبی در جریان بازی های این دو تیم به وجود 
بیاید اما تنها پس از دو بازی برای استقلال و یک بازی برای 
پرسپولیس پرونده حضور زنان در ورزشگاه ها به طور کامل 
بســته شد تا اواخر اسفندماه 14۰1. طی روزهای گذشته و 
قبل از دیدار تیم های اســتقلال و نســاجی در مرحله نیمه 
نهایی جام حذفی، علیرضا فاضلی، مدیر مجموعه ورزشــی 
آزادی از آمادگی این ورزشــگاه برای حضور بانوان در لیگ 
بیست و ســوم خبر داد و گفت که برای بهترین میزبانی از 
زنان آماده می شــوند. پیش از این بارها مســئولان مختلف 
درباره حضور زنان در ورزشگاه سخن گفتند که حداقل بعد 

از هفته ششــم لیگ برتر بیست ودوم، رنگ واقعیت به خود 
ندید. مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال در جریان مجمع 
پایان سال این فدراسیون پس از حدود 6 ماه به حضور زنان 
در ورزشــگاه ها اشاره کرد و گفت: امیدواریم دو بازی آینده 
تیم ملی )روسیه و کنیا( را با حضور بانوان در ورزشگاه آزادی 
برگــزار کنیم. این آغازی برای گام هــای موثر برای حضور 
بانوان در ورزشگاه هاســت. اگر تماشــاگران هنگام حضور 
بانوان رعایت کنند باعث می شــود که حضور پرشورشان را 
در ادامه داشته باشیم. در حال حاضر ممنوعیتی برای حضور 
بانوان در ورزشگاه ها نیست. تنها نگرانی هایی بابت اتفاقات و 
رفتارهایی است که ممکن است رخ دهد. رئیس فدراسیون 
فوتبال در آن زمان برای اولین بار پس از بسته شدن پرونده 
حضور زنان در ورزشگاه ها اعلام کرد که ممنوعیتی در رابطه 
بــا این موضوع وجود ندارد تا دوباره امیدها برای بازگشــت 
زنان به ورزشگاه ها زنده شود. این شد که حدود ۲۵۰۰ نفر 
از تماشــاگران دیدارهای تیم ملی مقابل روســیه و کنیا را 
زنان تشــکیل دادند تا بالاخره فوتبال ایران پس از حدود ۷ 
ماه شاهد بازگشت آن ها باشــد. این روند ادامه پیدا کرد تا 

این که وزارت ورزش و جوانان در تاریخ ۲4 فروردین ســال 
14۰۲ نشست هماهنگی در رابطه با حضور زنان و خانواده ها 
در ورزشــگاه ها برگزار کرد که در آن حمید سجادی، وزیر 
ورزش و جوانان بر ساماندهی امکانات لازم برای حضور زنان 
در ورزشــگاه های فوتبال تاکید کــرد. در ادامه کار تا جایی 
پیش رفت که ســجادی در اواسط اردیبهشت ماه اعلام کرد 
که مســاله حضور زنان حل شده است و آن ها می توانند به 
ورزشگاه ها بروند. آخرین صحبت های وزیر ورزش و جوانان 
هیچ اما و اگری نداشت و به همین دلیل سوالی که پیش آمد 
این بود که اگر مشکلی بابت حضور زنان در ورزشگاه ها وجود 
ندارد، پس چرا این اتفاق در هفته های پایانی لیگ بیست و 
دوم رخ نداد؟ این جا بود که مهدی تاج وارد ماجرا شد و یک 
قطعه دیگر از پازل حضــور زنان را حل کرد. مهدی تاج در 
گفت وگویی تلویزیونی عنوان کرد: هیچ مانعی بابت حضور 
بانوان وجود ندارد مگر این که ســخت افزار یک ورزشگاه به 
ما این اجازه را ندهد. یا یک سری از ورزشگاه ها این اجازه را 
به ما می دهد مانند نقش جهان، سیرجان و فولاد خوزستان 
که شرایط مطلوبی دارند. این اتفاق باید بیفتد که می افتد و 

مجوزهای آن صادر شده است. ما در فصل آینده اگر مانعی 
پیش نیاید با شیب ملایمی این موضوع را آغاز می کنیم.

البته مهدی تاج به شــکلی صحبت کرد که اگر حضور 
زنان در لیگ بیست و سوم اتفاق نیفتاد، ایرادی به او گرفته 
نشود. او در بخشی از صحبت هایش از عبارت »سخت افزار« 
اســتفاده کرد و در پایان صحبت هایش اعلام کرد که بانوان 
در صورتی که مانعی وجود نداشــته باشد به ورزشگاه ها باز 
می گردند؛ این در شــرایطی است او در ابتدای اظهاراتش از 
وجود نداشــتن مانع صحبت کرده بود. هم چنین او با وجود 
سوال مجری برنامه درباره ورزشگاه آزادی، نام این ورزشگاه 

را در صحبت هایش نیاورد.

بازگشت زنان به ورزشگاه ها در لیگ بیست و سوم؟


